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Vážení občané a obyvatelé Bořetína,

Zastupitelstvo obce funguje v tomto složení:
Jan Cimbůrek
Zdeněk Danda
Pavel Koukal 
Petra Peterková
Stanislav Štrouf
Jiří Vrzal
Stanislav Zíka

Starosta obce Jan Cimbůrek
Kontakty:
Mobil 606 735 707
E-mail  jan@cimburek.cz
Místostarosta obce Zdeněk Danda
Kontakty:
Mobil  777 654 953
E-mail danda.boretin@seznam.cz

Finanční výbor:
Předseda Jiří Vrzal, členové Alena Bidmonová,  
Pavel Koukal
Kontrolní výbor:
Předseda Petra Peterková, členové Stanislav Štrouf,  
Jan Pešta
Sociální výbor:
Předsedkyně Romana Kuberová, členka Jaroslava 
Janotová, chybí nám třetí člen – kdo má zájem, hlašte se
Kulturní výbor:
Předsedkyně Irena Dandová, členka Monika Hálová, 
chybí nám třetí člen – kdo má zájem, hlašte se

Informace o obci

dostává se vám do rukou další obecní zpravodaj za druhé čtvrtletí roku 2020. Jeho prostřednictvím se opět dozvíte 
informace nejen o dění v naší obci, které by vás mohly zajímat.         

Jan Cimbůrek

V současné době se zase nákaza pěkně rozjíždí a vypadá 
to na druhou vlnu omezení, které už někde začínají platit. 
Výběrově by měla platit přísná omezení na domovy seniorů, 
nákupní centra a MHD, prostě pro rizikové vnitřní prostory. 
Nyní přibývá nakažených přes 100 denně již běžně a čísla 
se budou vzhledem k rozvolnění zvyšovat a to velice. Jde 
hlavně o to, aby zdravotnický systém byl schopen pojmout 
nemocné se závažnějším průběhem COVID 19, protože 
intenzivních lůžek v ČR není tak mnoho, jak se nám 
prezentuje. Nejde jen o lůžka, ale také o personál, plicní 
ventilaci musí obsluhovat člověk, který tomu rozumí a toho 
nelze na rozdíl od ventilace vyrobit rychle. Jakmile se počet 
nakažených dostane přes určitou hranici, tak potom už šíření 
už nejde vůbec žádnými výběrovými opatřeními kontrolovat 
a regulovat průběh epidemie a zdravotnický systém začne 

kolabovat a je nutno plošně všechno znehybnit. Proto je 
stále velice důležité zachovávat nyní i později základní 
pravidla hygieny, brát si do rizikových prostor (např. 
supermarkety) roušku, mýt si a dezinfikovat ruce před 
jídlem a dodržovat odstupy. Jen tak se podaří udržet 
počet vážně nemocných na přijatelných počtech. Jak to 
bude s ekonomikou, uvidíme, ale výhledy příznivé nejsou 
a dopady do rozpočtu obcí již nastaly. Tzv. Pětadvacítku 
vláda financovala zčásti z rozpočtu obcí a i běžných příjmů 
z rozpočtového určení daní do rozpočtu obcí začíná ubývat. 
Aby byly prostředky na rozmanitá podpůrná opatření, 
značně se zvyšuje zadlužení státu (a to už v řádech stovek 
miliard), vláda v tomto směru dle mého názoru již zcela 
zešílela.

Koronavirus

Zastupitelstvo zasedá dle potřeby na základě pozvánky, 
která je uveřejňována na úřední desce a www.boretin.
cz nejméně 7 dní předem a jeho schůze je veřejná.
Úřední hodiny obecního úřadu každý pátek  
od 19.00 hodin do 20.00 hodin.

Účetní obce je Ludmila Dušková, mobil 721 525 858.
Knihovna obce má provozní dobu každou sobotu  
od 17.00 do 19.00 hodin v zimním čase a od 18.00 h  
do 20.00 h v letním čase.
Knihovnicí je Libuše Dvořáčková, mobil 722 957 243
Kontakty na obec a údaje o obci:
Tel. 565 437 036 / Mobil 606 735 707
E-mail obec@boretin.cz
IČ 00 476 439 / DIČ neplátce DPH
Datová schránka 33xbfzj
Bankovní účet č. 882 62 61 / 0100, Komerční banka, a.s.
Adresa 394 70 Bořetín 69
Počet obyvatel k 1. 1. 2019  105
Nejsme plátci DPH
www.boretin.cz

Téměř všechny důležité informace včetně zápisů ze 
zasedání zastupitelstva obce, dokumentů na úřední 
desce obce, pozvánek na kulturní akce apod. najdete 
také na internetových stránkách obce www.boretin.cz.

Opatření v obci v důsledku koronaviru:

Naprostá většina opatření je prováděna centrálně vládou 
bez účasti obcí. Snažím se také podstatná vládní opatření  
a informace pro vás všechny zpřístupňovat také na 
webových stránkách obce boretin.cz a úřední nástěnce.

Vzhledem k probíhající epidemii bylo nutno více dbát 
na dezinfekci v obci. Proto byla zakoupena dezinfekce 
za cca 500,- Kč do obecních prostor, dále rukavic pro 
H.Kamišovou a pracovníky obce v hodnotě cca do 2.000,-
Kč a dále objednána dezinfekce ANTI COVID dle složení 
doporučovaného Světovou zdravotnickou organizací a od 
výrobce, který má povolení Ministerstva zdravotnictví ČR za 
celkem cca 14t. Kč. Není to povinností obce, ale poskytuje 
to jako službu občanům. V místním obchodě je stále 
dezinfekce k vyzvednutí. Probíhá pravidelná dezinfekce  
v prostorách úřadu, knihovny a před místním obchodem.

Obecní úřad, hostinec, místní obchod a knihovna jsou 
otevřeny.  

Zastupitelstvo se schází.

Informace o místních poplatcích a vodném

Poplatek za odpad 

Poplatek za odpad na rok 2020 tedy činí 420,- Kč za jednu 
fyzickou osobu trvale hlášenou v obci a 685,- Kč za jeden 
objekt, kde není nikdo trvale hlášen k pobytu v obci a byl 
splatný do konce února. Nyní mají všichni zaplaceno, 
nebylo jednoduché všechny dlužníky kontaktovat a přimět 
k placení.

Vodné
Tzv. chalupáři platí 25,- Kč včetně stočného (23,- Kč plus  
2,- Kč) a trvale hlášení obyvatelé 15,- Kč včetně stočného 
(13,- Kč plus 2,- Kč), vše za 1 m3 vody, cena za vodu a stočné 
byly splatné do konce února. Nyní mají všichni zaplaceno, 
nebylo jednoduché všechny dlužníky kontaktovat a přimět 
k placení.

Poplatek ze psů
Výše byla určena 100 Kč za prvního psa a 200 Kč za dalšího 
psa, přičemž osoby starší 65 let platí jako držitelé psa vždy 
pouze 100 Kč za každého psa, prvního i dalšího. Poplatky 
jsou zaplaceny.

Poplatek z pobytu
Výše činí 15,- Kč za ubytovanou osobu a den. Poplatníci 
jsou osoby, které provozují ubytování v obci. Jeden  
z více ubytovatelů v obci M.Habanec za ubytované hosty  
v Penzionu Bořetínský statek např. zaplatil obci Bořetín za 
rok 2019 celkem 28.290,- Kč.

Pokladna a způsob placení
Pokladnu vede místostarosta Zdeněk Danda. Výše 
uvedené poplatky lze také uhradit na výše uvedený účet č.  
882 62 61 / 0100, Komerční banka, a.s. s patřičnou zprávou 
pro příjemce o jakou platbu se jedná. Ohledně vodného stačí 
na kontakt místostarosty Z. Dandy zaslat foto vodoměru  
a zpět zašleme částku, kterou je nutno uhradit podle údajů 
o poslední spotřebě. Mohou využít např. vzdálení chalupáři, 
ale samozřejmě i místní občané.

Hostinec má aktuálně otevřeno úterý a pátek od 17 h
Místní obchod má aktuálně otevřeno: 
v pondělí, středu a pátek 10:30 - 12:00 h
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A.
Sběrný dvůr v obci je shromažďovacím místem na likvidaci 
tříděného komunálního odpadu v obci u výjezdu na Hojovice 
(„sběrný dvůr“), kde lze shromažďovat:
► bioodpad ze zahrad, zejména trávu, plody, listí – vyjma 

větví, pařezů, kořenů – viz níže
►	kovový odpad
►	pneumatiky bez disků
►	plasty - už je žlutý kontejner  
►	papír - až bude kontejner, dříve jen v pytlích
►	sklo - už je zelený kontejner na barevné sklo
►	objemný odpad, včetně koberců, matrací, podlahových 

krytin a  NE dřevěný odpad - ten si rozeberte a spalte 
doma

►	elektroodpad
►	 textilní odpad jen v pytlích
►	barvy, nejedlé odpadní oleje a autobaterie
Otevřeno:
středa 15:30 - 17:30
sobota 9:00 - 11:00 

provoz zajišťuje Zdeněk Kůrka - tel. 732 762 228

Provoz sběrného dvora a další věci v odpadovém hospodářství obce

B.
Informace o dalších možnostech likvidace tříděného komunálního 
odpadu v obci:
►	plasty do žlutých kontejnerů na návsi a ve sběrném dvoře
►	papír do modrých kontejnerů na návsi
►	sklo do zeleného (barevné sklo) a bílého (čiré sklo) zvonu 

na návsi a zeleného zvonu ve sběrném dvoře  
►	 textil a oděvy do zvláštního kontejneru na návsi – zde lze 

vyhazovat hračky, obuv, oděvy, textil, vše zabalené do folie
►	kovový odpad co dva roky hasičům
► jedlé oleje a tuky o černého kontejneru na shromaždišti 

kontejnerů, zde prosím vyhazovat olej jen v lahvích a jen ten 
kuchyňský nikoliv motorový

►	stavební odpad do kontejneru na objednávku při 
shromáždění více objednávek.

►	součástky z autovraků jen výjimečně, nejde o komunální 
odpad.

Celkově prosíme – zejména stavebníky - o soudnost a přiměřenost 
při likvidaci odpadu, už to, že takto malá obec provozuje sběrný 
dvůr s tolika složkami odpadu, je velice komfortní služba trvale 
hlášeným občanům obce
Platí o tom obecně závazná vyhláška č. 9/2019 na www.boretin.cz.
Podrobné informace o třídění odpadu viz úřední deska obce na 
návsi nebo na www.bořetín.cz.

Zákaz vyvážení větví
V minulosti bylo rozhodnuto o možnosti skládkování pouze 
větví - pod hráz koupaliště u parkoviště pro občany obce 
a vlastníky nemovitostí v obci na pozemku parc.č. 893/3. 
Nebylo možné zde odložit nic jiného než větve, zejména 
ne pařezy a objemný odpad a pouze za přítomnosti 
pana Kůrky. Následně bylo zjištěno, že není dodržována 
povinnost kontaktovat pana Kůrku při odvozu větví a jsou 
vyváženy pařezy a nezpracovatelné kořeny a silné větve, 
větve nikoliv ze zahrad, kusy dřeva, navíc jde o obrovské 

Kontejnery na návsi
Obyvatelé obce projevili přání znovu objednat kontejner 
na objemný odpad. Dále zde byly požadavky na likvidaci 
stavebního odpadu. Obec vzhledem k probíhající epidemii  
a poklesu rozpočtových příjmů odkládá poskytnutí 
kontejnerů na příští rok. Poskytnutí jednoho kontejneru 
vyjde obec na cca 7-10 t. Kč.

Svozy odpadu ze sběrného dvora  
a jeho provoz 
Na jaře měl být svoz nebezpečného odpadu, ale z důvodu 
epidemie je přesunut na podzim. Z. Kůrka obstará tuhé 
pytle. Z. Kůrka dále třídí uložený odpad, sváží pneumatiky, 
obstarává celý provoz sběrného místa. Prosíme o pomoc 
se svozem velkých pneumatik ke zpětnému odběru,  
Z. Kůrka na to nemá sílu ani dostatečně velikou káru. Dále 
proběhne svoz elektroodpadu. Svozy vyjednává zastupitel 
P. Koukal.

množství odpadu, které není obec schopna zpracovávat. 
Do odvolání je proto zakázáno odvážet ke koupališti 
jakýkoliv biologický nebo jiný odpad. Obec zajišťuje 
nadále svoji povinnost dle vyhlášky č. 321/2014 Sb. pouze 
prostřednictvím komunitního kompostování dle jejího ust.  
§ 2 odst. 6. Koupaliště je hlídáno, v případě porušení zákazu 
bude kontaktována policie ČR a vymáhána škoda soudní 
cestou se všemi důsledky. Bylo dlouze řešeno, jakým 
způsobem zlikvidovat poslední hromadu větví, kořenů, 
pařezů u koupaliště. Bagrem nebylo možné tuto hmotu 
přepravit na obecní pozemek na druhé straně hráze. Proto 
bylo rozhodnuto o spálení tohoto odpadu na místě, což 
prováděli obecní pracovníci více jak týden.

Zvony na sklo
Na základě žádosti EKO-KOM a.s. o bezplatné zapůjčení 
2 nových kontejnerů na barevné a čiré sklo, z důvodu 
navýšení kapacity, která byla nedostačující, byly tyto 
kontejnery dodány a již jsou na návsi a jsou používány. 
Informace o nutnosti vyvážení těchto kontejnerů podává 
SOMPU zastupitel P. Koukal.

Nádoby na tříděný odpad ke každému 
domu
Obec se zapojila do dobrovolného svazku obcí SOMPO 
za účelem prevence zvýšení nákladů na směsný odpad  
v budoucnu. Tomuto sdružení byla poskytnuta dotace ve 
výši desítek milionů Kč na koupi sběrných nádob na plast, 
papír a bio odpad (žlutá, modrá a hnědá), které budou 
zdarma distribuovány mezi trvale hlášené občany členských 
obcí v druhém pololetí letošního roku. Tyto nádoby budou 
stát před každým domem trvale hlášeného občana - 

Voda
Revize vodoměrů
Jak již bylo dříve uvedeno, je nutno zrevidovat naměřený 
a technický stav vodoměrů v každém objektu, kde je 
vodovodní přípojka. Obec jako vlastník vodovodu je povinna 
tuto kontrolu učinit a odběratelé v objektech jsou na druhé 
straně zase povinni umožnit jí k vodoměrům přístup. 
Pověření členové zastupitelstva Z. Danda a S. Zíka ml. 
postupně navštěvují jednotlivé objekty, prosím proto 
o součinnost s nimi, ještě nenavštívili všechny objekty. 
Bude také postupně probíhat repase a výměna vodoměrů, 
která je potřebná. Současně se uzavírají nové smlouvy 
o odběru a vypouštění vody, jejichž vzor je na www.
boretin.cz, kdy je nutno aktualizovat staré smlouvy mezi 
obcí a odběrateli, pokud jsou vůbec uzavřeny. Dodávka 
vody a odvod odpadních vod jsou možné pouze na základě 
uzavřené smlouvy, tak jak ukládá zákon o vodovodech 
a kanalizacích.
V obci jsou objekty, které jsou napojeny pouze na kanalizaci 
a ne na vodovod. Je třeba s jejich vlastníky uzavřít 
smlouvu o odvodu odpadních vod a určit paušální platbu 
za odvod těchto vod, když toto množství není možné měřit. 
Zastupitelstvo schválilo přiměřenou roční paušální platbu ve 
výši 200,- Kč.

Práce na přípravě stavby čističky 
odpadních vod

Bohužel v poslední fázi projektu došlo k požadavkům 
Povodí Vltava a dalších zúčastněných osob na jiný způsob 
předčištění a filtraci fosforu. To vyžaduje jiné řešení filtru před 
rybníkem a připojení na elektřinu. Všechny tyto požadavky 
prodraží akci o řádově statisíce korun a zkomplikují provoz 
čističky. Zastupitelstvu byla podána zpráva o změnách  
v projektu čističky odpadních vod: lapák písku, usazovací 
štěrbinová dvoukomorová nádrž, srážení fosforu, jiné řešení 

přelivu hráze, včetně připojení k distribuční síti elektřiny  
a tyto změny zastupitelstvem schváleny.
Obec obdržela dotaci 44.204,- Kč na již provedený 
projekt pro územní řízení. Povolení k vypouštění 
odpadních vod bez čističky odpadních vod pro obec 
platí do 31. 12. 2020.  
Další fáze je stavební řízení včetně stavebního povolení  
a projektová dokumentace pro tuto fázi. Opět vyřídí VOKA 
Humpolec. Byla podána žádost o dotaci, kdy náklady budou 
činit cca 100t. Kč a dotace bude opět činit z této částky 60%. 
Tato žádost byla z důvodu vysokého počtu žadatelů 
zamítnuta. Bude podána v nejbližším termínu znovu.
Byla uzavřena smlouva o budoucí smlouvě o zřízení 
služebnosti č. PVL – 1067/2020/SML/402392 k pozemku 
parc. č. 954/3, jedná se o zřízení výpusti do potoka na 
předčišťovací stanici před vyhnívací rybníkem ČOV Bořetín. 
Jde o požadavek Povodí Vltavy a.s.   
Dále bylo podáno kladné vyjádření k návrhu pro územní 
řízení ke stavbě Bořetín, K133/20, ČOV – kabel NN. Opět 
jde o předčišťovací stanici před vyhnívacím rybníkem ČOV 
Bořetín na základě požadavku Povodí Vltavy a.s. je nutná 
separace fosforu, k čemuž je potřeba přípojka elektřiny.

Kvalita vody
Všechny ukazatele kromě železa jsou dlouhodobě v pořádku. 
Obsah železa je zřejmě vyšší stále a je to pravděpodobně 
dané zdrojem vody. Bude nutno změnit povolení k nakládání 
s podzemními vodami a mimo jiné změkčit limit tohoto 
prvku. Záležitost intenzivně řeší místostarosta Z. Danda, 
kdy je v plánu přizvání guru odborníka na tuto problematiku, 
aby vyhodnotil provoz vodárny, zda zde není nějaká chyba 
a jinak bychom zahájili změnu povolení.

systém D2D (door to door – ode dveří ke dveřím, dotace 
je určena pro trvale hlášené občany). Každý dům, kde 
je někdo trvale hlášen, bude mít k dispozici 4 nádoby na 
(směsný, bio, plast, papír) odpad, může pohodlně třídit 
odpad v domě a nemusí tedy navštěvovat kontejnery na 
návsi apod. Tito občané budou mít značně nižší náklady 
na odvoz odpadu, protože poplatek za svoz nevytříděného 
odpadu bude na základě legislativy EU v příštích letech 
strmě růst. Systém již funguje v mnoha obcích a městech 
ČR. Podstatou tohoto navýšení bude zvýšení poplatku 
za ukládání odpadů na skládky ze současných 500 Kč/t. 
během několika let téměř až na 2 000 Kč/t. Bude také klesat 
frekvence svozu směsného odpadu. Změny jsou navrženy 
Ministerstvem životního prostředí, kvůli výraznému omezení 
skládkování do roku 2024 na základě směrnic v legislativě 
EU. D2D zamezí nárůstu nákladů. Materiály jsou zveřejněny 
na webu obce. Realizace systému D2D v obci Bořetín  
v souladu s projektem DSO SOMPO byla již dříve schválena 
zastupitelstvem.
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Informace ze správy obce
Audit za rok 2019

Proběhl povinný audit hospodaření obce dne 31. 3. 2020 
od 13 h za přítomnosti paní Volkové, pracovnice auditora 
a L. Duškové, účetní obce. Audit proběhl bez závad, byla 
včas doplněna pokladní kniha o podpisy místostarosty.  
V mezidobí auditor dodal zprávu o přezkoumání hospodaření 
obce a účetní návrh účetní závěrky obce, návrh závěrečného 
účtu, které byly vyvěšeny dle § 17 odst. 6 zák. č. 250/2000 
Sb. na úřední desce včetně webových stránek obce min. 15 
dnů před konáním zasedání zastupitelstva obce s uvedením 
lhůty pro vznesení připomínek ze strany občanů obce. 
Zastupitelstvem obce byla bez výhrad schválena závěrečná 
zpráva auditora o přezkoumání hospodaření obce za rok 
2019, návrh závěrečného účtu obce za rok 2019, účetní 
závěrka obce za rok 2019 a zastupitelstvo obce vyjádřilo ve 
smyslu § 17 odst. 7 písm. a) zák. č. 250/2000 Sb. souhlas 
s celoročním hospodařením obce za rok 2019 bez výhrad.
Obec zveřejnila závěrečný účet včetně zprávy o výsledku 
přezkoumání hospodaření na svých internetových stránkách 
do 30 dnů ode dne jeho schválení a současně oznámila 
na úřední desce, kde je zveřejněn v elektronické podobě 
a kde je možno nahlédnout do jeho listinné podoby. Tímto 
způsobem je zpřístupněn až do schválení závěrečného účtu 
za následující rozpočtový rok. Stejnopis zprávy o výsledku 
přezkoumání hospodaření auditorem předala obec dle § 12 
odst. 2 zákona č. 420/2004 Sb. krajskému úřadu do 15 dnů 
po jejím projednání v orgánech územního celku.
 

Přezkoumání hospodaření obce v r. 2021
Dále byl zastupitelstvem projednán způsob přezkoumání 
hospodaření obce za tento rok 2020, který musíme sdělit 
krajskému úřadu. Vzhledem k tomu, že je nutná také zpětná 
vazba při provedení přezkumu, tj. abychom se dozvěděli, 
kde děláme v administrativě obce chyby, bylo zvoleno na 
příští rok přezkoumání hospodaření ze strany krajského 
úřadu, což mu bylo do dne 30. 6. 2020 dle § 4 odst. 1, 8 
zákona č. 420/2004 Sb. oznámeno.

Trvalý pobyt v obci
Jak jsme již informovali zastupitelstvo proto schválilo dotaci 
ve výši 5.000,- Kč pro každou osobu, která se nově přihlásí 
v obci k trvalému pobytu a jako občan obce bude vedena 
minimálně po dobu 5 let a to na základě veřejnoprávní 
smlouvy. Nabídky již využila jedna nová občanka obce. 

Počet trvale hlášených občanů obce 
během letošního roku klesl pod 100. 
Došlo k odstěhování některých osob – většina případů  
a také k dvěma úmrtím. Proto – pokud se situace nezmění do 
konce roku (obci jsou přidělovány daňové příjmy podle stavu 
obyvatel k 1. 1. daného roku) – klesnou obci příjmy o cca 
150t. Kč, protože nám skokově klesne přepočítací koeficient 
dle zákona o rozpočtovém určení daní č. 243/200 Sb. Proto 
se obracím na všechny zde trvale žijící „chalupáře“, aby 
zvážili přihlášení k pobytu do obce. Pomůže každý nový 

občan. Fakticky je zde trvale cca 110 lidí, a včetně dalších, 
kteří jsou zde celou sezonu mimo zimu cca 125. Zákon 
je nastaven tak, že je vše závislé počtu trvale hlášených 
obyvatel a nikoliv na počtu fakticky bydlících lidí. Obec 
se za současných zákonem nastavených podmínek a při 
lhostejnosti lidí velice rychle může změnit v jakousi rekreační 
kolonii, kde bude fakticky trvale bydlet většina chalupářů, 
kteří budou požadovat a využívat servis veřejných služeb 
obce, ale na tyto služby nebudou peníze, ať už půjde  
o provoz hostince, obchodu, údržbu koupaliště, veřejných 
prostranství, komunikací, vodovodu, atd. – takže tyto služby 
nebudou. 

Rozpočtová opatření
Účetní obce byla vypracována rozpočtová opatření č. 1 až 
4/2020, která byla na základě jeho zmocnění schválena 
starostou obce. Vycházejí z odlišné struktury výdajů  
v letošním roce oproti roku minulému. Rozpočtová opatření 
jsou předkládána starostou obce k dodatečnému schválení 
zastupitelstvem. Rozpočtová opatření jsou vyvěšena na 
úřední desce.

Nájem pastviny
Petra Peterková požádala obec o pronájem nepronajatého 
obecního pozemku parc.č. 892/1 za účelem pastvy 
koní, dosud jí užívané pozemky jí byly zčásti zabrány na 
skladování dřeva jinou osobou. Nabídla nájemné ve stejné 
výši jako ZEMO PROFIT Mnich a.s. ve výši 3.500,- Kč za 
1 ha/rok. Zastupitelstvo souhlasilo s uzavřením nájemní 
smlouvy.

Pasport místních komunikací
Obec je jako vlastník místních komunikací povinna dle 
§ 9 odst. 2, 6 zákona o pozemních komunikacích a § 5 
odst. 3 prováděcí vyhlášky č. 104/1997 Sb. vést jejich 
evidenci ve formě pasportu. Nejmenší rozsah evidence 
místních komunikací zahrnuje délku místních komunikací 
I. až III. třídy v km, počet a celkovou délku mostů na nich 
v km a objem finančních prostředků vynaložených na 
jejich výstavbu a zvlášť na jejich údržbu. Se zpracováním 
pasportu byl osloven J.Liška, který totéž dělal pro obec 
Mnich. Během měsíce vše připravil. Pasport je zveřejněn 
na webu obce. Zastupitelstvo schválilo pořízení pasportu 
místních komunikací v předložené podobě v souladu s § 5 
odst. 3 vyhlášky č. 104/1997 Sb., která je na webu boretin.
cz zveřejněnou přílohou č. 1 zápisu. Úplata za pořízení 
pasportu činila 13.700,- Kč, běžně je násobně vyšší. Bylo 
zahájeno řízení na základě podání obce Bořetín u obecního 
úřadu Bořetín jako příslušného silničního správního úřadu 
o změnách v síti místních komunikací dle § 3 zákona č. 
13/1997 Sb. dle předmětného pasportu. O těchto změnách 
a nové evidenci bude rozhodnuto vyhláškou na příštím 
zasedání zastupitelstva obce.

Mas Via Rustica z.s.

Bylo schváleno zařazení obce do zájmového území MAS 
Via rustica z.s. na roky 2021 - 2027, což je organizace 
zajišťují dotace z evropských peněz pro obce na území 
Pelhřimovska. Pro obec z toho plyne pouze příležitost 
nějaké peníze případně získat, jinak žádné povinnosti nebo 
platby

Změna územního plánu obce
Nijak nepokročila. Paní architektka musela díky epidemii 
přesunout léčení v lázních a nedostala se dosud ke 
zpracování navrhovaných změn.

Půjčování stanů a pivních setů
Pro informaci znovu uvádíme: Je možné je půjčit v případě, 
že již nejsou zamluveny místními hasiči nebo jinou osobou. 
Částka 50,- Kč za půjčení jednoho setu a 200,- Kč za půjčení 
jednoho stanu do rozsahu půjčení 3 dny. Oproti písemnému 
potvrzení. Vrátit v původním stavu nepoškozené a vyčištěné. 
O termínu půjčení rozhoduje a věci vydává a přebírá  
Z. Danda.  

Příspěvek na dopravu
Kraj Vysočina zaslal obci návrh smlouvy o poskytnutí 
příspěvku 7.350,- Kč na dopravní obslužnost autobusem do 

Dotace
Nová žádost na dotaci z Programu obnovy 
venkova Vysočina 
Dotace činí 127t. Kč. Jde o jedinou významnější podporu 
kraje obcím a je nutno ji využívat. Letos byla podána 
žádost znovu. Jako zaměření projektu z Programu obnovy 
venkova Vysočina 2020 byla schválena renovace fasády 
bývalé školy, nyní obecního úřadu a obchodu na místní 
návsi. Jde o dominantní stavbu na návsi a je obklopena 
stavbami, které již novou fasádu mají. Zvýší se tím  
i estetická kvalita návsi. Dále dojde i k renovaci prostoru 
obchodu v předmětné budově, tj. zvýší se estetická  
i užitná kvalita prostoru, kde je obchod provozován. 
Bude provedeno vyčištění stávající fasády a oprava 
jejího podkladu. Dále dojde k jejímu nátěru fasádní 
barvou dle schváleného návrhu. Plánovaná je i obměna 
zábradlí a obnova cedulí na fasádě. V případě zůstatku 
prostředků bude provedena částečná renovace obchodu, 
atd. Byla vybrána nabídka na provedení prací ze strany 
K. a D.Krátkého, která byla vyhodnocena z doručených 
nabídek obci jako nejlevnější s termínem plnění do  
31. 8. 2020.  

Nová žádost o dotaci z programu Venkovská 
prodejna
Dotace byla již jednou využita a letos byla podána žádost 
znova. Výše dotace je nejvýše 50t. Kč. Za rok 2020 bude 
řešena dotace Venkovská prodejna tak, že paní Kamišová 
si uhradí všechny náklady včetně elektřiny s prodejnou 
sama a obec jí dá pouze jednorázovou dotaci, aby se 
to lépe poskytovateli dotace Fond Vysočina vyúčtovalo. 
Elektřina byla již na ní přepsána. K tomu bylo nutno 
změnit nájemní smlouvu o nájmu obchodu.

Dotace na kontejnery 
Obec podala žádost o dotaci na kontejnery na plast, papír, 
sklo barevné i čiré, kovy, elektroodpad, apod. z Fondu 
Vysočina, aby se posílila jejich kapacita (např. zvon na 
sklo je často přeplněn). Ušetříme tím cca 30t. Kč. Dotace 
byla přidělena a musí být zrealizováno do 31. 10. 2020.

obce. Jde o 7.350,- Kč ročně od roku 2021 do roku 2023. 
Pokud nevyhoví značná část obcí, uvažuje se mimo jiné 
o krácení dotací POVV z Fondu Vysočina, popř. jiných 
dotačních programů. I tak jde (po sečtení příspěvku ze všech 
obcí) pouze o celkem asi 5 % celkových nákladů, která činí 
cca 1 miliardu Kč. Smlouva po vyplnění byla odeslána na 
krajský úřad a bude ji schvalovat Rada kraje, pak teprve 
budeme podepisovat my.
 

Výměna pozemku pod Růžičkovou cestou
Vlastníci pozemků parc. č. 365/3, 422/19, 364, St. 23, 39/1 
m. Krejčovi, projevili zájem o výměnu částí těchto pozemků, 
které zasahují do obecní komunikace směrem na Chválkov 
(Růžičkova cesta – celá vyasfaltovaná první část až na 
kopec je na jejich pozemku a obecní pozemek parc.č. 928/1 
je vedle), do komunikace kolem obce (parc.č. 918/2) a od 
jejich křižovatky na náves (parc.č. 906). Došlo by ke směně 
částí těchto pozemků za části pozemků obce parc.č. 928/1 
a 902/5 (nájezd k penzionu). Předběžně byl záměr schválen 
s tím, že je nutno zaměřit nejdříve koncept geometrického 
plánu na výměnu parcelních dílů cest, což zajistí obec  
a poté podle výměry, která vyjde, bude zaměřena 
směňovaná část parc.č. 902/5, což zajistí m. Krejčovi. 

Žádost o posílení internetu
Je zde možnost podat žádost k CETIN a.s. o posílení DSL 
internetu v obci. Bude pak zařazeno do plánu rozvoje této 
sítě. Žádost bude podána.



strana 8 strana 9

2/ 20202/ 2020

Veřejná prostranství
Osázení obvodu sběrného dvora
Byl připraven a schválen rozpočet a osazovací plán úprav 
kolem obvodu sběrného dvora, tak aby při vjezdu do obce 
nemuseli přijíždějící koukat na odpadky a výsadby sběrný 
dvůr zaclonily. Bylo nyní provedeno za pomoci obecních 
pracovníků. Rozpočet byl cca 16t. Kč, nakonec to stálo 
necelých 7t. Kč. Bylo nutno zalévat v období sucha, kdy bylo 
nutno dopravit nádrž s vodou, dopravil veselý F. Peterka. 
Nyní probíhá obsíkání neustále rostoucí trávy.

Výsadby kolem Mostkovy kapličky
Byl připraven a schválen rozpočet a osazovací plán úprav 
kolem kapličky. Bylo nyní provedeno za pomoci obecních 
pracovníků. Rozpočet byl cca 5t. Kč, nakonec to stálo 
necelých 2t. Kč. Byl vysazen třetí strom a další rostliny.

Obsíkání obecních cest
Vzhledem k letošnímu počasí (střídaní deště a tepla) 
významným způsobem roste tráva a to také kolem obecních 
vyasfaltovaných cest, které obec musí udržovat. Proto bylo 
projednáno obsíkání cest bubnovou sekačkou, byl požádán 
o výpomoc P. Dvořák, který již práce provedl, náklad činil 
4,5t. Kč.

Schody na náves  
Schody byly včetně zábradlí (madla zhotovil V. Čábelka) 
dokončeny Z. Dandou a spol. a navazují na již provedenou 
dlažbu mezi novou hasičárnou a hostincem. Náklad činil 
21t. Kč a ještě bude fakturováno zábradlí. Madla a schody 
natřel J. Petrů profilazurou. Obecní pracovníci dále okopali 
okolí schodů, aby odtékala voda, dali pod schody folii  
a štěrk proti plevelu. Bude ještě vyznačen žlutý bezpečnostní 

pruh a výstražná cedule. Schody již během poutě fungovaly 
a slouží i jako posezení např. při letním kině. Na schody 
bude navazovat spojovací lávka na terasu hospody a lávka 
ke skluzavce. Následuje foto schodů s Vaškem.
 

Dětské hřiště u nové hospody a okolí

Zastupitelstvu byl předložen návrh řešení prostoru pod 
schody na náves, kde by zde bylo zřízeno dětské hřiště, 
posezení, vydlážděná plocha, nové výsadby, lávky od 
schodů k hospodě a ke skluzavce, pergola a související věci, 
což bylo vše schváleno. Navrhovaný vzhled je zveřejněn 
na nástěnce a boretin.cz. Doplňující návrhy zatím nebyly. 
Na tuto akci bylo možné čerpat výše uvedenou dotaci  
z Ministerstva pro místní rozvoj. Čekali jsme na výsledek 
žádosti, která však byla zamítnuta.

Dotace na výsadby v intravilánu

Žádost byla podána. Plán výsadeb zveřejněn na webu 
obce. Výše dotace je 100%. Tj. obec to nakonec nic stát 
nebude. Dotace již byla přidělena. Nyní je nutno domluvit 
a zrealizovat výsadbu a to i za pomoci společné brigády. 

Dotace na dětské hřiště
Na výstavbu dětského hřiště s okolím, jak již bylo dříve 
prezentováno, je možné čerpat dotaci z Ministerstva pro 
místní rozvoj. Výše dotace je 70%. Žádost byla podána 
v únoru 2020. Nyní začátkem července byla žádost 
zamítnuta. Byla s tím spojena spousta práce a času a zatím 
nadarmo. Zkusíme znovu podat v dalším termínu příští rok.

Dotace na vyřízení stavebního povolení  
ke stavbě čističky
Žádost o dotaci na stavební řízení byla podána v březnu. 

Podíl dotace na celkových nákladech je vždy  60%. Viz 
výše. Dotace však nebyla přidělena. Musíme zkusit znovu.

Vyúčtování dotace na územní řízení  
o stavbě čističky
V mezidobí bylo podáno vyúčtování dotace na projekt  
ČOV Bořetín do územního řízení, kdy obec obdržela 
44.204,- Kč z celkem 73.674,- Kč, které za projekt pro 
územní řízení zaplatila.  
  

Vyúčtování dotace z programu  
VENKOVSKÁ PRODEJNA 2019
Bylo podáno vyúčtování dotace z programu VENKOVSKÁ 
PRODEJNA 2019 z Fondu Vysočina. Obec obdržela 
32.713,- Kč.  

Další úpravy Mostkova kaplička  

Již dříve byl schválen návrh řešení okolí Mostkovy kapličky 
včetně jejích drobných úprav (oprava omítky - provedeno, 
oprava obrázek, nová lavička, stůl a koš, schránka nová, 
renovace ukazatelů a sloupků - probíhá, výše uvedená 
výsadba třetího stromu a další výsadba - provedeno). Úpravy 
budou provedeny postupně. J. Petrů již provedl opravu 
omítky a obílení kapličky, odvezl k výměně ztrouchnivělý 
ukazatel (vyrobí a instaluje nový stojan, cedulky zůstanou 
stejné) a nyní je na řadě výroba lavičky, stolu a koše a nátěr 
dolního ukazatele.

Parkování na návsi
Zastupitelstvem bylo projednáno parkování před průchodem 
mezi novým hostincem a novou hasičskou zbrojnicí, před 
touto zbrojnicí a přístřeškem na kontejnery. Zde nelze 
parkovat, protože se brání příjezdu hospodskému, výjezdu 
hasičů a příjezdu vozidel SOMPO. Bude řešeno tak, že zde 
bude stanoven zákaz parkování - zastavení. Dále budou 
náhradou zřízena tři parkovací místa proti školnímu plotu 
hned vedle. Administrativně zajišťuje P. Koukal. Máme 
kladné vyjádření Policie ČR a projekt a nyní zbývá ještě 
vyjádření MěÚ Pelhřimov.

Úklid veřejných prostranství, komunikací 
a obecních prostor
Veřejná prostranství byla průběžně uklízena obecními 
pracovníky J. Janotovou, a J. Petrů, jsou zametány 
komunikace (u vodárny včetně čištění příčného sloupu, 
u kravína, v úvozu za Štroufů), dále bylo prováděno pletí 
záhonů v parku a hostince a pletí a čištění chodníků, 
pletí nájezdu ke sběrnému dvoru. Jsou vynášeny koše. 
J.Janotová pravidelně uklízí kapličku, obecní úřad, schody 
a prostranství před úřadem. Dále byl oset novým semenem 
svah za kontejnery a zavážena díra na hřišti v prostoru 
bývalého písečného volejbalového hřiště.

Sečení trávy
Letos roste tráva jako džungle a vzhledem k tomu, že mokrá 
se nedá moc traktůrkem ani sekačkou sekat, tak tak obecní 
pracovníci stíhají posíct co je nutné, protože neustále prší. 
Jarka a Jindřich sečou: pláž koupaliště, hráz koupaliště, 
kolem schodů ke koupališti, hřiště, drobné plochy před 
úřadem a kolem kapličky, kolem školního plotu, svah za 
kontejnery, pruh kolem asfaltového hřiště, kolem návesního 
rybníka plochy a pod lípou a podél hráze, ostrůvek, pravý 
břeh potoka, u Šelepů garáže, kolem výpusti z návesního 
rybníka, všechny plochy v parku, kolem Černých sádky  
a hasičské základny, kolem Cihlářů úvoz, kolem sběrného 
dvora (seče také Z. Kůrka), cesta k Mostkově kapličce  
a kolem kapličky, kolem vodárny, kolem vrtu, podél chodníku 
od Hálů, roh pod Rosolem, pozemek za Paterovými – 
trojúhelník proti Peštům, atd.

Oprava zadní stěny nové hasičárny

Na stěně nové hasičské zbrojnice obrácené do hřiště 
byla uvolněná fasáda a bylo nutno ji strhnout, dát tam 
polystyrenové desky a znovu natáhnout. Provedl dle dohody 
M. Jedlička a učinil tak zdarma, za což mu obec děkuje.

Sítě branky
Sítě v brankách na hřišti byly děravé a poničené. 
Zastupitelstvo schválilo pořízení sítí do 2 branek na hřišti  
u Delany Deštná, tyto sítě byly zakoupeny a fotbalisti si je 
tam sami nainstalovali. Sítě stály cca 3.400,- Kč. 

Vyvážení žumpy nový hostinec, škola, 
starý hostinec
Byla snad poprvé vyvezena žumpa u nového hostince a dále 
u bývalé školy (úřad). Ekologicky zlikvidoval M. Vyhnálek 
a obec dostane příslušné potvrzení. Náklady ještě nejsou 
známy. Zajišťoval S. Zíka ml.. Dále J. Petrů obnažil víko 
staré žumpy u staré hospody pod oknem u výčepu, kterou 
M. Vyhnálek taky vyveze.

Světlo u Kopřivů

Blikalo světlo veřejného osvětlení u Kopřivů, až to vypadalo 
jako vzkazy v morseovce. Opravu zajistil J. Vrzal. Bylo 
nutno vyměnit žárovku. Pracovníci Elektro Hadrava nejprve 
vyměnili omylem světlo v zatáčce u Nepilů a toto sundané 
světlo vyměnili za blikající světlo u Kopřivů. U zubaře by 
to byl asi problém, zde to nevadí. Výměna stála něco přes  
8t. Kč.

Nová obecní technika
Na základě objednávky S. Zíky ml. byly objednány sekačka 
na cca 7t. Kč, křovinořez za 2400,- Kč a nářadí ruční jako 
lopaty a hrábě za cca 700,- Kč. Zboží bylo zprovozněno  
Z. Dandou a obecní pracovníci je mají v užívání. Nyní 
prasklo pojezdové lanko u sekačky. Výměnu zajišťuje  
S. Zíka ml., řidič Gábiny.

Oprava traktůrek 
Traktor zdarma opravil již dvakrát M. Krejča, za což mu obec 
moc děkuje. Vždy šlo o závadu po nárazu nožů při sekání 
do kamene nebo železné zátky stojanu na volejbal. J. Petrů, 
řidič traktůrku Vlk zahrad, nyní zajišťuje sadu k rotaci nožů  
u Mountfieldu, bude stát 3250,- Kč a dále zakoupil nové 
nože a je domluven na jejich instalaci s M. Krátkým. 

Opravy a údržba obecního majetku



Napouštění koupaliště
Proběhlo postupné napouštění 
koupaliště za pomoci pilin a hnoje, 
protože kbel stejně i s novými prkýnky 
protékal. V budoucnu bude nutno 
vyměnit kbel. Díky dešťům koupaliště 
nateklo zcela plné a dokonce začal 
fungovat přepad. Klíč od kbelu má  
S. Štrouf. 

Žabinec 
Se objevuje stále. Obecní pracovníci 
mají profi modré bazénové síťky od 
Mountfieldu a pravidelně ho vybírají. 
J. Petrů dal do přítoku papírový pytel 
s vápencem, prý to pomáhá alespoň 
trochu proti žabinci. Dále Z. Danda 
ve spolupráci s S. Štroufem zajišťují 
amury (kterým chutná okřehek) do 
koupaliště, kteří jsou již na cestě.

Oprava přepadu
Ačkoliv je plné koupaliště, přepadem 
moc vody nevytéká a zřejmě se 
vsakuje do zlomu v přepadu pod hrází, 
bude nutné roury odkrýt a vyspravit. 
Mohlo by dojít i k poškození hráze. 
Zajišťuje S. Štrouf.
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Koupaliště 

Čištění kanálů

Obecní pracovníci Jarka a Jindřich provedli vyčištění 
velkého kanálu před Motyčkou po přívalových deštích  
a dále dvou hlavních kanálů na návsi. Postupně budou čistit 
i kanály podél hlavní komunikace. 

Díra park
Díra v parku po sušáku na hadice se zmenšuje zavážením. 
Můžete po domluvě s vedením obce zavézt kvalitní zeminou, 
ještě se tam pár kubíků vejde.
 

Oprava zvonění obecní kapličky 
Obecní kaplička opakovaně nezvonila. Nakonec byl 
objednán řemeslník z Mirotína J. Kotrč, který identifikoval 
závadu jako prasklou řemenici a opotřebené rameno 
zvonění. Sehnal řemenici plus další dvě do zásoby, 
rameno opravil zámečník L. Smolík z Chválkova a znova 
nainstaloval a seřídil časovač. Šlo o příčinu všech problémů 
se zvoněním. Oprava stála cca 8t. Kč.

Opakované poškozování obecní kapličky
Opakovaně je místní kaplička poškozována projíždějícími 
kamiony nebo vyvážecí soupravou na dřevo. Překračují 
povolenou rychlost (ze směru od Psárova jedou třeba 
120) a v zatáčce se jim při brždění návěs rozkomíhá  
a narazí do střechy. Podruhé byl uražen roh střechy. Znovu 
opravil F.Stejskal, tašky a hřebenáče zajistil S.Štrouf. Byla 
podána informace o výši pojistného plnění ohledně dalšího 
poškození místní kapličky vyvážecí soupravou na dřevo. 
Náklady: 1. objednávka tašek a hřebenáčů (1 stojí cca 440,-
Kč) 5.105,- Kč, 2. objednávka tašek a hřebenáčů 11.819,- Kč 
( vzaty hřebenáče do zásoby, žádné nebyly ), opravy 2.000,-
Kč a 400,- Kč, celkem 19.324,- Kč (v čemž je ale zásoba 
tašek a hřebenáčů pro příště za cca 10t. Kč) pojistné plnění 
celkem 6.762,- Kč. Řešíme instalaci obrubníků u kapličky, 
aby se tomu zamezilo, zajišťuje P. Koukal.

Opravy hydrantů
J. Petrů postupně obchází hydranty obecního vodovodu  
a natírá tyčky krásnou modrou barvou, instaluje cedulky, 
pleje ve skruži a okolí, zasypává štěrkem.

Úprava kanalizační šachty

Byla provedena výměna víka kanalizační šachty u školního 
plotu Z. Dandou. Staré víko bylo nebezpečně zničené  
a hrozil úraz. Nové víko je pozinkované. Náklad cca 1600,-
Kč, Z. Danda ho po obci nežádal, tj. udělal to zdarma. Obec 
mu tímto děkuje. 

Likvidace vyvrácené vrby
Zbylá část již dříve vyvrácené vrby u potoka naproti Kubům 
padla při posledních bouřkách. Po domluvě s obcí zlikvidoval 
P. Horák a odvezl větve ke koupališti. Jménem obce děkuji.

Podezdívka školní plot
Probíhá dokončování oprav podezdívky plotu u školy 
obroušením lepidla a doplněním J. Petrů, který doladil 
lepidlem i okolí dvou schůdků z kontejneřiště.

Oprava Růžičkovy cesty
P. Dvořák zavážel štěrkem díry v cestě a rozhrnoval to  
a válcoval. Je udělaná část cesty od asfaltu dolů pod kopec 
k lesu až za mostek. Nyní tam padlo asi 10 vozů štěrku po 
cca 1400,- Kč, náklady na práci cca 19.5t. Kč. Vypadá to 
pěkně a jezdí se na tom určitě lépe. Další část cesty, popř.  
i asfaltový povrch někdy v rozpočtově lepších časech. 

Oprava chodníků v parku
Chodníky se díky špatnému založení na měkkém podkladu 
rozjížděly někde do stran. Opravu provedl a dokončil  
v dubnu a v kavětnu na nejhorších místech ještě M. Moravec. 

Další věci
J. Janotová odstranila mech z mostku u hráze a odstraňuje 
postupně mech z hráze. Dále proběhl úklid skladu a klubovny 
pod školou. Dále proběhla likvidace téměř nezničitelného 
břečťanu na škole, který bránil opravě fasády, hrdinně s ním 
bojoval J. Petrů. 

Situace v obecních lesích

Těžba M. Moravec a vyvážení dřeva

V letošním roce převážně těžil kůrovcové dřevo ještě  
M. Moravec, tj. obec ve vlastní režii. M. Moravec dodal přehled 
vytěženého a odvezeného dřeva vyvážečkou M. Krejči  
z obecních lesů, které vytěžil. Náklady na vyvážení činily cca 
22t. Kč. Vyvezenou kulatinu plus další vytěžené vyvrácené 
stromy v Mostkách odebral J. Čamra za cca 41t. Kč.

Kompenzační dotace kůrovec
Činí necelé 400,- Kč za m3 kůrovcového dřeva. Je nutno 
podat s příslušnými přílohami cca do poloviny září 2020. 
Je to zdaleka největší dotace co dostaneme, takže je to 
velmi důležité, bude to alespoň trochu kompenzovat ztráty  
z kůrovcové těžby. Zajišťuje J. Vrzal.

Náhradní výsadby a dotace
Po kůrovcové těžbě je třeba provést náhradní výsadbu 
na vytěžených plochách, podat ohlášení, zajistit projekt, 
schválení projektu, výsadbu, oplocení, následnou údržbu, 
podání příslušných žádostí o příslušné dotace, aby tyto 
činnosti byly pokud možno z těchto dotací pokryty. Může 
zařídit vše p. Pekař, OLH. Zastupitel J. Vrzal byl pověřen 
příslušnými kroky v tomto směru. 

Poškozování obecních lesů motorkami 

Situace, tak jak byla popsána v minulém zpravodaji, je 
pravidelně sledována ze strany členů zastupitelstva, 
místních myslivců a odborného lesního hospodáře.

Těžba Mostky, Losy, Bukovec
Pokračuje nekonečné odstraňování kalamity v obecních 
lesích. Mezitím se objevily nové napadené stromy  
v Mostkách, které jsou průběžně ve spolupráci s OLH 
Dvořákem označovány a je nutno je znovu vytěžit. Provede 
pravděpodobně J. Čamra. Je nutno provést prořezávku  
v Mostkách. 

Prodej paliva
Postupně pokračuje, hodně místních občanů něco odebralo, 
ale je to stále málo, dřeva je u koupaliště stále obrovské 
množství. Prosím zvažte odběr dřeva, letos ceny níže 
už nepůjdou, protože není takové sucho jako minulý rok  
a kůrovec trochu ustoupí. Každý odběr paliva obci pomůže, 
aby se uvolnilo parkoviště u koupaliště a celý navazující 
prostor.

Informace o možnosti těžby palivového dřeva v obecních lesích
Cena 100 Kč za prostorový metr. Cena bude po vzájemné dohodě určena za přítomnosti dvou členů zastupitelstva 
za každý strom dle odhadu. Sami vytěžíte, uklidíte větve na hromadu, odvezete.

Je nutno podat písemnou žádost – do schránky OÚ nebo osobně v úředních hodinách nebo poštou nebo sms 606 735 707 
popř. emailem obec@boretin.cz s uvedením kontaktu na sebe.

ZASTUPITELSTVO SE USNESLO PRODAT 

PALIVO VE STÁVAJÍCÍ PODOBĚ 2M KUSY CELÉ 

MNOŽSTVÍ CCA 176 PROSTOROVÝCH METRŮ 

(TJ. 110 PLNOMETRŮ) ZA CENU 480,- KČ 

KUBÍK (PLNOMETR), COŽ JE CENA 300,- KČ ZA 

PROSTOROVÝ METR (1.6 PROSTOROVÉHO METRU 

PŘEDSTAVUJE JEDEN PLNOMETR DŘEVA). 

PALIVO JE VYSTAVENO NA PARKOVIŠTI  

U KOUPALIŠTĚ. KDO BY MĚL ZÁJEM NEBO 

BY O NĚKOM VĚDĚL, TAK SE HLASTE. POKUD 

SE NÁM PODAŘÍ PRODAT, BUDEME S TĚŽBOU 

MÍRNĚ V PLUSU. TEL. J. VRZAL 602 453 689
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Provoz místního hostince

Obecní hostinec, který provozuje 
hostinský Martin Šimeček, je  
v důsledku rozvolnění vládních 
opatření otevřen, a to v úterý  
a v pátek od 17 h.  

Do hostince už byla pořízena 
nová O2 TV se sportovními 
přenosy z fotbalové Ligy mistrů, 
fotbalové anglické ligy, české 
nejvyšší fotbalové ligy, české 
hokejové extraligy, bojových 
sportů apod.    

Hospodu bylo třeba vymalovat. 
Zastupitelstvu byl předložen  
a schválen návrh kávových odstínů 
a řešení. Návrh byl vyvěšen na 
webu obce a nástěnce. Vymalovali 
obecní pracovníci Jarka a Jindřich 
s M. Cimbůrkovou. Dále M. 
Cimbůrková instalovala nové závěsy a záclony. Náklady celkem do 6t. Kč. Na stěny budou časem vystaveny fotografie  
z dřívějších dob a staré mapy Bořetína, na čemž se pracuje.
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Hasičské věci

Smlouvy JPOV a odměny členům JPOV

Byly uzavřeny s členy JPOV. Každý člen JPOV má nárok 
na odměnu 1.000,- Kč za rok. Velitel JSDHO obce má 
více úkolů, které musí plnit, nyní např. zajišťuje lékařské 
prohlídky, školení JPOV, provoz automobilu, výměnu oleje 
apod. Proto bylo namístě přiznat mu odměnu. Odměna 
velitele jednotky SDH obce činí 1.000,- Kč za rok. Lékařské 
prohlídky – členové JPOV mají nyní formuláře a musí si pro 
potvrzení zajít k lékaři.

Sesutí svahu v úvozu u Štroufů
Došlo k tomu při přívalových deštích. Za domem O. Štroufa 
je velké špatnou plodinou oseté pole, odkud voda teče  
k němu do zahrady a stočená na komunikaci, kde s sebou 
vzala i kus svahu a hlína zavalila komunikaci. Hasiči brigádně 
druhý den hlínu odstranili za pomoci M. Krejči s traktorem. 
Je nutno obecně všechny osevní plochy pro příště projednat 
s AGROU a ZEMOPROFITEM, stejně jako způsob orby  
a zřízení tzv. průlehů, které zbrzdí vodu na těchto krizových 
místech. 

Kuberova sádka
M.Šelepa intenzivně řeší napouštění Kuberovy sádky, ta je 
nyní vypuštěna (prkýnka byla vespod částečně rozvrácená) 
a bude nutno vyměnit prkýnka a opravit kbel.   

Taneční zábava pouť a volejbalový turnaj

O pouti hasiči uspořádali volejbalový turnaj a taneční 
zábavu, viz níže.

Sběr elektroodpadu
Místní hasiči jsou nyní přhlášeni do systému Elektrowin  
a elektroodpad ze sběrného dvora je svážen tímto systémem. 
Je sazba 100,- Kč za velký spotřebič, 30,- Kč za TV, 100,- Kč 
za velký pytel malých elektrospotřebičů. Hasičům to trochu 
finančně pomůže.

Funkce starosty a velitele
Kdyby kdokoliv měl zájem vykonávat funkci starosty nebo 
velitele sboru, nechť dá vědět a jeho nabídku obratem 
projedná schůze sboru.

ZAMĚSTNANECKÉ 
A OBDOBNÉ VĚCI 

J. Petrů

J. Petrů nastoupil po absolvování školení v rámci 
dotačního programu u obce do pracovního poměru. 
Jednání s Úřadem práce nebyla jednoduchá, 
ale nakonec se podařilo tuto úsporu mzdových 
prostředků vyjednat. Za tím účelem byla uzavřena 
dohoda o poskytnutí dotace na dobu 6 měsíců  
s výhledem prodloužení dvakrát o 3 měsíce. Obec 
tomuto pracovníkovi dle dohody přispěla 9x300,- Kč 
na dojíždění na předmětné školení. Došlo k uzavření 
dohody o dotaci z programu EU prostřednictvím ÚP 
Pelhřimov na VPP Jindřicha Petrů a uzavření nového 
pracovního poměru s tímto pracovníkem od 1. 4. 2020  
a výši jeho mzdy, jako minimální v dané platové třídě  
a výše uvedený příspěvek na školení. Starosta obce je 
oprávněn poskytnout tomuto pracovníku mzdový bonus 
do výše 4.000,- Kč měsíčně za řemeslné a obdobné 
práce nebo dobrý pracovní výkon, ke kterému určitě 
dojde.

Prodloužení pracovního poměru J. Janotové
J.Janotové skončila doba trvání pracovního poměru 
dne 31. 5. 2020. Vzhledem k potřebě obce bylo trvání 
prodlouženo do 31. 10. 2020.

Kulturní akce

Pouť v Bořetíně

Bylo rozhodnuto vzhledem k tehdejší příznivé korona 
situaci o konání letošní poutě v Bořetíně poslední víkend  
v červnu. Pouťové atrakce zajistil J. Cimbůrek. Světští letos 
oproti důvodnému očekávání nepřivezli kolotoč, místo toho 
navíc jednu střelnici se vzduchovkou Slavie. Divadlo (byla 
uvedena pohádka Krutá pravda o Karkulce) a skákací hrad 
380V Eon, dále plakát zajistil kulturní výbor I. Dandová  
a M. Hálová. Organizaci volejbalového turnaje zajistil  
F. Peterka s P. Peterkovou a J. Cimbůrek. Taneční zábavu  
a živou kapelu Grand Duo zajistil kulturní výbor a P. Koukal. 

Letní kino (bylo uvedeno francouzské psychologické drama 
Srdečně vás vítáme) zajistila M. Cimbůrková ve spolupráci  
s M. Chaloupkem, který nám hodně pomohl také  
s ozvučením turnaje. Jiné atrakce nebyly pro vyčerpání 
organizovány. Náklady na pouť: výdělek 250,- Kč zábava 
(5250,- Kč vstupné a 5000,- Kč kapela) volejbal 2.300,- Kč, 
atrakce 3.800,- Kč, divadlo 6.000,- Kč, letní kino 500,- Kč 
M. Chaloupek, náklady na občerstvení nejsou zatím známy. 
Pouť se včetně počasí vydařila, sešlo se hodně lidí, jednu 
dobu večer v sobotu tu bylo určitě přes 100 lidí a hospodský 
se málem zavařil. 
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Termíny nejbližších akcí
Pro jistotu uvádím předschválené termíny dalších akcí. 
Pečení Ludvíka aneb loučení s létem 29. 8. 2020, 28. 11. 
2020 se koná veřejná schůze občanů Bořetína, 5. 12. 2020 
setkání seniorů, 9. 1. 2021 je termín konání výroční schůze 
místních hasičů SDH Bořetín.

Zátah na nevěstu z Bořetína
Proběhl na návsi v červnu za účasti pravého i falešného 
ženicha. Zorganizovala I. Dandová, M. Hálová.
 
Pokud jsem na něco nebo na někoho při psaní výše 
uvedených zpráv zapomněl nebo napsal nepřesně, tak se 
omlouvám, je toho moc.

Jan Cimbůrek



Zpravodaj Obce Bořetín
Je vydáván čtvrtletně, vždy v měsíci, který následuje uplynutí kalendářního čtvrtletí (duben, červenec, říjen, leden) | JE BEZPLATNĚ 
K VYZVEDNUTÍ V MÍSTNÍM OBCHODĚ, KTERÝ MÁ AKTUÁLNĚ OTEVŘENO: V PONDĚLÍ, STŘEDU A PÁTEK 
10.30 – 12.00 |  Je vydáván v počtu 75 výtisků | Příspěvky do něj lze obci předkládat vždy do konce: března, června, září a prosince | Vydává 
Obec Bořetín, 394 70 Bořetín 69, tel. 606 735 707, boretin@pel.cz | Redakční radou je zastupitelstvo obce, redakcí zpravodaje je pověřen 
starosta obce | Zpravodaj je zveřejňován také na www.boretin.cz v elektronické podobě.


